



Egypt Air Ticket Campaign Terms and Conditions

حملة تذاكر طيران لمصر الشروط والأحكام

- Customers must undertake a transaction to be eligible to enter the campaign.
- Customers must be a resident of Kuwait to enter the campaign.
- Campaign start & end date: 2nd June 2024 until 31st July 2024
- Transaction type: Remittance at branch, BEC online or BEC Pay App
- Prize: Return Air Ticket to Egypt. The Air Ticket price limit is - 150 KWD. Must avail air ticket by December 2024.
- Draw Dates: Every Sunday's during the campaign period, except for the last draw which will be on Thursday 1st August 2024.
- Draws will be conducted by the Ministry of Industry & Commerce every week during the promotion period starting from 2nd June 2024 until 31st July 2024.
- BEC staff and their family members (spouse and children) are ineligible to participate in the campaign.
- Prizes are non-transferable and can be claimed up to 3 months after the winners are announced. If a prize is not claimed before the mentioned deadline, the next standby winner will be eligible to claim the prize.
- Standard BEC terms and conditions apply.

- يتعين على العملاء إجراء معاملة ليكونوا مؤهلين لدخول الحملة.
- يتعين على العملاء أن يكونوا من المقيمين في الكويت للدخول في الحملة.
- تاريخ بداية الحملة وإنتهائها: ٢ يونيو ٢٠٢٤ حتى ٣١ يوليو ٢٠٢٤ .
- نوع المعاملة: إجراء معاملات التحويل و من فروع شركة البحرين للصيرفة (BEC) او BEC اون لاين عبر الإنترنت أو عبر تطبيق شركة البحرين للصيرفة.
- الجوائز: جائزة اسبوعيه تذكرة كاملة ل مصر سعر التذكرة ١٥٠ دينار كويتي صالحة حتى ديسمبر ٢٠٢٤
- مواعيد السحب: سحب اسبوعي كل يوم احد اسبوعيا ماعدا السحب الاخير سيكون يوم الخميس ١ اغسطس ٢٠٢٤
- تقوم وزارة الصناعة والتجارة بإجراء السحوبات كل اسبوع خلال فترة العرض الترويجي التي تبدأ من ٢ يونيو ٢٠٢٤ , باستثناء سحب الاخير الذي سيكون يوم ١ اغسطس ٢٠٢٤ ويتم إدخال العملاء تلقائيًا في عمليات السحب، شريطة وجود فائز واحد ناتج كل عملية سحب باجمالي ٨ فائزين .
- يعتبر كل من موظفي شركة البحرين للصيرفة وأفراد أسرهم (ويشمل الزوج والأطفال) غير مؤهلين للمشاركة في الحملة.
- كما تعتبر الجوائز غير قابلة للتحويل ويمكن المطالبة بها حتى ٣ أشهر بعد إعلان أسماء الفائزين. وإذا لم تتم المطالبة بالجائزة قبل الموعد النهائي المذكور، فيكون الفائز الاحتياطي التالي مؤهلاً للمطالبة بالجائزة.
- تطبيق الشروط والأحكام القياسية لشركة البحرين للصيرفة.